
Jesús ens dona Maria. - Dia 15 de juliol. 

És molt comú tancar els programes radiofònics dient: “siguin feliços!”. En la 
vida tots busquem viure millor... I en buscar la felicitat, en realitat, estem buscant 
Déu. El que passa és que, de vegades, anem buscant i *no sabem molt bé què 
busquem; *o no trobem el camí; *o anem pel camí equivocat... 

➔Però Jesús se’ns ha presentat com la solució: “Jo sóc el camí... Vine i 

segueix-me” Essent raonables l’hauríem de seguir... 

I és per aquest seguiment que comptem amb un guia expert que ens 

acompanya: la Verge Maria és per a nosaltres, la que ens indica el camí i ens 

acompanya en ell. Per això, moltes vegades li diem cantant: “Ven con nosotros al caminar, Santa 

Maria, ven”... Perquè, per a nosaltres, Maria és més que una "imatge"... És una 

persona viva i real amb la que ens relacionem i dialoguem constantment. 

Es clar, i tots ho sabem i l’Església ho ensenya amb Sant Pau, que “un de sol és el 

nostre mediador: Crist”. Tanmateix, com deia sant Joan Pau II (cfr “Redemptoris Mater”, 3ª 

part) gaudir-se en “la missió maternal de Maria per a nosaltres no enfosqueix ni 

disminueix de cap manera aquesta mediació única de Crist, més bé serveix per 

demostrar el seu poder”. Per això l’Església expressa la seva fe en aquesta 

veritat invocant a Maria amb un seguit de títols. 

➔El més important és el que Jesús, a la creu, va compartir amb el seu 

deixeble Joan (que ens representava a tots nosaltres): "Aquí tens la teva mare". Joan 

"la va acollir a casa seva" i ja tots els cristians tenim l’immens goig de tenir la 

mateixa Mare que Jesús. I com que ella s’ho pren seriosament, cadascú de 

nosaltres té la feliç experiència de viure acompanyat per l’amor maternal 

d’aquesta dona excepcional. A l'últim capítol de la revelació, Jesús ens està dient 

que Maria és la nostra Mare, i ho és de veritat 

➔Per a nosaltres, Maria es un regal molt gran de Déu, un do, una “Gràcia”. 

Maria forma part de aquest gran regal de Déu a la humanitat que és Jesús, aquell 

que ha vingut no a condemnar sinó a perdonar, aquell que no ha vingut a cridar 

els justos sinó els pecadors (cfr Mt 9,13), aquell en qui es va encarnar l’amor 

misericordiós de Déu per cada un dels seus fills. Per això, diem a la Mare de 

Jesús “Mare de Misericòrdia”. 

Als peus de la Creu, Maria ha estat testimoni d’aquest amor misericordiós 

de Jesús que el porta no solament a perdonar, sinó fins i tot a excusar-nos del 

pecat: "perdona'ls… no saben el que fan"(cfr Lc 23, 34). Als peus de la Creu, Maria 

experimenta la riquesa i universalitat de l'amor de Déu, i això dilata el seu cor i 

la capacita per a abraçar a tot el gènere humà. Jesús ens ha confiat a la seva 

cura amorosa donant-nos-la per veritable Mare, i ella se'ns lliura com a Mare de 

tots i de cadascun de nosaltres. 

Maria s’ha convertit així en la Mare de la humanitat beneficiada per la 

Misericòrdia Divina i segueix cuidant de tots nosaltres per a què trobem i no 

perdem el camí del bé, el camí que porta a la Vida definitiva. 


